
Referat af Lokalrådsmøde d. 24-3-22

Fraværende: Andreas, Sonja

Der fandtes ikke en egentlig dagsorden, så vi talte om de initiativer, der er i gang og løst om 
cykelstier og bane.

Snak om cykelstier og bane:

Vi BØR få cykelsti til Alling langs vejen. (Fra Alling er der cykelsti i forvejen)
Cykelsti langs banen til Svejbæk har nok lange udsigter (kommer aldrig/måske hvis banen 
nedlægges)
Cykelsti fra Laven over Gl. Laven er på kommunens plan, men meget langt ude i fremtiden.
?? Cykelsti gennem Laven er planlagt af kommunen ?? Giver det mening?

Møde mellem lokalråd og kommune/cykelstiaktivister. Evt. senere et borgermøde.
Thomas Tonsberg, evt. Martin Jacobsen, 
Andre trafikfolk ??

Vi skal få kommunen til at gøre noget ved trafikken på Himmelbjergvej og Anedalvej.

Næste møde hos Martin onsdag d. 4/5 kl. 17 – 19 !!
(Læg mærke til tidspunkt)


